

အတွဲ 6

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသို့ မင်္ဂလာပါ။

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း ကိုယ်စား ကျောင်းသူ၊သားများနှင့် ဝန်ထမ်းများ တို့အား 2020-2021 နှစ်သို့ ကျွန်ုပ် တရားဝင် ကြိုဆိုလိုပါသည်။ ယခုကျောင်းစာသင်နှစ် အတွက် ကျွန်ုပ်အမှန်တကယ်ပင် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ သင်တို့လည်း ဤကဲ့သို့ဖြစ်ပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင် သို့မဟုတ် အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် ဖြစ်စေ၊ အသက်မွေးမှုတွင် အသင့်ဖြစ်ခြင်း၊ တစ်သက်တာ လေ့လာသင်ယူမှု နှင့် ပညာရေး အောင်မြင်မှုများသို့ မှန်ကန်သောလမ်းကြောင်းပေါ်တွင် သင် ရောက်ရှိနေကြောင်း သေချာစေရန် သင်နှင့် အတူ ကျွန်ုပ် ရှိနေပါသည်။

ယခုအပတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆောင်ပုဒ်မှာ ကြယ်ငါးပွင့်ဖြင့် ထူးချွန်မှု ဖြစ်ပါသည်။ စိန်ခေါ်မှုဖြစ်သည့် ယခုအချိန်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်ရှင်သန်ရန်အတွက် အမြင့်ဆုံး စံနှုန်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ဆောင်ရပါမည်။ ယခုအပတ်ထဲ၌ ဒေသ ငါး အတွင်းသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည့်အချိန်တွင် အလွန် စိတ်ဓါတ်တက်ကြွမှု ဖြစ်စေခဲ့ပါသည် - Dr. Martin Luther King Jr. အထက်တန်းကျောင်း အစုအဝေး ၊ Miller Grove အထက်တန်းကျောင်း အစုအဝေး၊ Southwest DeKalb အထက်တန်းကျောင်း အစုအဝေး နှင့် မူလတန်းနှင့် အလယ်တန်းကျောင်းများ အပါအဝင် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်အား နွေးထွေးလှိုက်လှဲစွာ ကြိုဆိုခဲ့ကြပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် တစ်ဟုန်ထိုးမြင့်သော ဝိုင်းဝန်းကူညီမှုနှင့် ဖြစ်မြောက်အောင်မြင်ခြင်းများရှိရန် ပြည့်စုံသော လုပ်ငန်းစီမံကိန်းကို ကျွန်ုပ်လက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။ ဤ "ကြယ်-ငါးပွင့် ဒေသ" သည် တန်းတူရေးနှင့် အခွင့်အလမ်းများဖြင့် ကျောင်းသား အောင်မြင်မှုအား ထိပ်တန်း ဦးစားပေးချက်၌ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ သင်၏နည်းဗျူဟာများ နှင့် အမြင်များကို ထောက်ကူရန် ဒေတာအချက်အလက်များဖြင့် စည်းလုံးစေသော အစီအစဉ်အား ပေးအပ်စီစဉ်ခဲ့သည့်အတွက် ဒေသ ငါး အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ စတင်ပြုဖြစ်သဖြင့် အရေးကြီးသော တန်းတူရေးနှင့် အခွင့်အလမ်းများဖြင့် ကျောင်းသား အောင်မြင်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ အမှတ်ကြိုပါစို့။ ကျွန်ုပ်တို့၏ နည်းဗျူဟာ လုပ်ငန်းစီမံကိန်းထဲရှိ ရည်းမှန်းချက်ပန်းတိုင် 3 မှာ DCSD ကျောင်းသူ၊သားများအားလုံးအတွက် အောင်မြင်မှုနှင့် အထူးသဖြင့် ကိုယ်စားပြုမှုနည်းပါးသော ကျောင်းသူ၊သားများအတွက် ပြည်သူ့ ပညာရေးသို့ လက်လှမ်းမီရန် ထိန်းသိမ်းထားရန် သော့ချက်ဖြစ်ပါသည်။ "ဒီဂျစ်တယ်လ် သွေးခွဲမှုလား သို့မဟုတ် အစားအစာ မလုံခြုံမှုကြောင့်လား စသည့်ကွာဟချက်များကို ဖော်ထုတ်ပေးခြင်း နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အား လမ်းကြောင်းမှန်ပေါ်တွင် စောင့်ရှောက်ရန် အဖြေများအား တင်ကြိုဖော်ထုတ်ခြင်း ပြုလုပ်နိုင်သည့် Dr. Weaver နှင့် သူမ၏အဖွဲ့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကြယ်-5 ပွင့် ထူးချွန်မှု ဒေသ

ကျွန်ုပ်တို့၏ကလေးများ၏ လိုအပ်မှုများနှင့် သုခချမ်းသာကို ဆွေးနွေးရန် DeKalb ကောင်တီ ယုံကြည်မှု-အခြေခံသော ခေါင်းဆောင်များ၊ Dunwoody မြို့တော်ဝန် Lynn Deutsch နှင့် ကော်မရှင်နာ Larry Johnson တို့နှင့် အဝေးမှနေနည်းပညာဖြင့် ကျွန်ုပ် တွေ့ဆုံခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ ဘုံ့ရည်မှန်းချက်များနှင့် စိုးရိမ်မှုများကို ဝေမျှအသိပေးခဲ့သည့် ကလေး ထောက်ခံသူများနှင့် တွေ့ဆုံခြင်းမှာ အားရစရာဖြစ်စေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ရပ်တည်ကာကွယ်ပေးနေသည့် အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့ အသိုင်းအဝိုင်း ဆက်သွယ်ရေးအဖွဲ့မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာများအား အတူတကွပူးပေါင်းမှု နှင့် စုပေါင်းလျက် လုပ်ဆောင်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့မျှော်လင့်ပါသည်။ သင်၏ အကြံအဉာဏ်ဖြည့်သွင်းမှုများနှင့် လမ်းညွှန်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် ကျေးဇူးတင် ပါသည်။ အတူတကွဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ သာလွန်ထူးကဲမှုကို ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း ကျွန်ုပ်သိပါသည်။

အသစ်ဖြစ်ပြီး မကြုံစဖူးသော ဤခရီးလမ်းကို ကျွန်ုပ်တို့ အတူတကွ စတင်နေသဖြင့် နှစ်တစ်လျှောက်လုံးတွင် အမြင်ရူပါရုံကို အထူးသဖြင့် အရာရာများ ခက်ခဲလာသည့်အခါ သင်တို့၏ စိတ်ထဲတွင် ထားရှိသွားစေလိုပါသည်။ ၎င်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ ကျောင်းဆင်းပွဲ၌ ဘွဲ့ဦးထုပ်ပြားနှင့် ဝတ်ရုံထဲတွင် မိမိတို့ ပြုံးရွှင်နေပြီး ကမ္ဘာကြီးကို ဆက်လက်ချီတက်ရန် စိတ်အားထက်သန်သည့် အမြင်တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီထဲရှိ ကျောင်းသား တစ်ဦးစီနှင့် အယောက်စီတိုင်းအတွက် ဤအခိုက်အတန့်ကို ကျော်လွန်၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုအားလုံးတို့ဖြင့် ညွှန်ပြသင့်ပါသည်။ ခါတိုင်းလိုပင် DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်းသို့ သင်၏ အလုပ်ကြိုးစားအားထုတ်မှုနှင့် ထားရှိသော ကတိကဝတ်များအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သာလွန်ထူးကဲသော ကျောင်းစာသင်နှစ်ဖြစ်ပါစေ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris | ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး

ကျွန်ုပ်တို့မိသားစုများ၏ လူမှုရေးနှင့် စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ သုခချမ်းသာမှုကို အကြောင်းကြား ဆွေးနွေးရန် အဝေးမှနေဖြင့် နည်းပညာဖြင့် မြို့တော်ခန်းမ၌ အစည်းအဝေး စီစဉ်ပေးခဲ့သည့် မိဘနှင့် မိသားစု ချိတ်ဆက်မှု ဌာနအား အထူး ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ COVID-19 သည် DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများစွာတို့အတွက်နှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းအတွက် စိတ်ဒဏ်ရာဖြစ်စေခဲ့ပါသည်။ ဤ မြို့တော်ခန်းမ၌ အစည်းအဝေးကို သင် လွဲချော်သွားခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ ဓါတ်ပုံတွင်နှိပ်ပြီး DCSD မိသားစု ချိတ်ဆက်မှု ဖေ့စ်ဘွတ် စာမျက်နှာတွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်မှ ကမ်းလှမ်း ပေးထားသည့် ဝိုင်းဝန်းကူညီမှု ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်းကို ထပ်မံလေ့လာပါ။